
PROTOKÓŁ NR XXVI/08
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

22 grudnia 2008 roku
o godz. 13.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie.

W sesji uczestniczyli:
•radni Rady Miejskiej w Bojanowie (nieobecny radny Piotr Nadzieja),
•Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, Radca Prawny,
•radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek, Adam Kołwa, 
•kierownicy referatów i zakładów budżetowych, 
•sołtysi wsi (nieobecni: sołtys Czechnowa Stanisław Talarowski, sołtys Giżyna Leszek Tymniuk, 
sołtys Sowin Andrzej Biernat, sołtys Szemzdrowa Dariusz Polaszek, sołtys Zaborowic Maciej 
Baryga),
•członkowie Izby Rolniczej, p. Łucjan Wojciechowski (nieobecny p. Marcin Mróz), 
•przedstawiciele zarządów rad osiedlowych,
•druchna harcmistrz Maria Świtała. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia XXVI  sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał Przewodniczący Stanisław Tomiczak. 
Powitał wszystkich uczestników sesji; po czym stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 
uczestniczy 14  radnych (nieobecny radny Piotr Nadzieja),  jest ona zatem władna obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt 2. Przedstawienie porządku obrad XXVI  Sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący obrad Stanisław Tomiczak zadał pytanie : „ czy są inne wnioski w sprawie 
przedstawionego przy zawiadomieniach porządku obrad?” 
W związku z tym, iż do porządku obrad nie wniesiono żadnych wniosków porządek XXVI sesji 
Rady Miejskiej przedstawia się następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXVI  Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr XXV/08 z sesji odbytej w dniu 10 listopada 2008 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

          w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

          zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli stawek 
                wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej 
                i Mieszkaniowej w Bojanowie,

2) ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli stawek 
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                wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 
                w Bojanowie,

3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na terenie m. Bojanowa,
4) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczych Straży Pożarnych,
5) zmiany uchwały nr XXV/187/2008 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 listopada 2008 

                roku w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
                transportowych, 

6) zwolnień od podatku od nieruchomości,
7) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja i modernizacja urządzeń 
    oświetlenia drogowego,
8) zmian w budżecie gminy na 2008 rok,
9) budżetu Gminy Bojanowo na 2009 rok:

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

                            budżetowej,
c) odczytanie opinii Komisji Rady,
d) wyrażenie stanowiska przez Burmistrza w sprawie opinii Regionalnej Izby  

                            Obrachunkowej i opinii Komisji Rady,
e) dyskusja nad wniesionymi propozycjami zmian, w tym autopoprawkami do 

                            projektu budżetu i ich przegłosowanie,
f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

      8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
      9. Wolne głosy i wnioski.

10.Zakończenie.

Pan Burmistrz- Józef Zuter przedstawił gościom informację na temat długoletniej i zaangażowanej 
pracy druchny harcmistrz pani Marii Świtały w harcerstwie. Poinformował, że z harcerstwem swoją 
przygodę zaczęła w 1963 roku w Liceum Pedagogicznym w Kaliszu. Prowadziła między innymi 
drużynę harcerską w Ugodzie Leśne Duszki. Najdłuższy rozdział w swojej działalności harcerskiej 
obejmuje 6 Drużynę Harcerską im. Bolesława Chrobrego w Bojanowie. W latach 1975- 1982 była 
zastępcą Komendanta Hufca w Bojanowie. 
Na zakończenie Burmistrz podziękował za pracę włożoną w działalność harcerstwa i wręczył wraz 
z  życzeniami  grawerton.  Pan  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  podziękował  również  za 
działania w harcerstwie pani Marii Świtale wręczając Jej bukiet kwiatów.   

Następnie  obrady  uświetlił  chór  szkolny  COM  VIGORE  z  Gimnazjum  w  Bojanowie  pod 
przewodnictwem nauczyciela pana Damiana Zybera przedstawiając swoje umiejętności wokalne.  

Do  pkt 3. Przyjęcie protokółu Nr XXV/08 z dnia 10 listopada 2008 roku.

W związku tym, iż do protokołu sesji Nr XXV/08 z dnia 10 listopada 2008 roku nie wniesiono 
żadnych uwag pisemnych i  ustnych przewodniczący  obrad zaproponował, aby powyższy protokół 
przyjąć bez odczytywania. Za propozycją przewodniczącego Rady zagłosowało 
13 radnych (nieobecny radny Piotr Nadzieja, chwilowo nieobecna radna Zuzanna Lorek) w związku 
z  powyższym  protokół  Nr  XXV/08  z  dnia  10  listopada  2008  roku  przyjęto  pozytywnie  bez 
odczytywania. 

Przewodniczący- Stanisław Tomiczak wspomniał również o Ś.P. Mariana Drożdżyńskiego, oddając 
hołd  i  ostatnią  przysługę  zmarłemu,  wieloletniemu  pracownikowi  Urzędu  Miasta  i  Gminy 
Bojanowo. Przewodniczący poinformował, że od 1973 Ś. P. Marian Drożdżyński pracował             
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w Urzędzie Miasta i Gminy w Bojanowie pełniąc funkcję kierownika służby rolnej sprawując ten 
urząd  do  1990  roku.  Lata  pracy  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  w  Bojanowie  to  nie  tylko  lata 
poświęcone  kierowaniu  sprawami  rolnictwa  naszej  gminy  ale  również  lata  służby  dla  jej 
mieszkańców. Do końca swojego życia żywo interesował się funkcjonowaniem gminy, życiem jej 
mieszkańców. Był współautorem I monografii Bojanowa wydanej w 1987 roku. Przewodniczący 
Stanisław Tomiczak w imieniu całej społeczności Bojanowa uroczyście na zakończenie pożegnał 
Ś.P. Mariana Drożdżyńskiego oraz złożył wyrazy głębokiego współczucia dla rodziny zmarłego. 

Do pkt 4. Zapytania radnych.

Jako pierwszy głos zabrał radny  Jan Kubis zadając pytanie związane z dojazdami pociągów do 
pracy i szkoły na odcinku drogi Wrocław- Poznań. 
−„Jak dojechać do pracy w Lesznie skoro nie ma o odpowiednim czasie pociągu?”
Radny powiatowy Adam Kołwa zadał pytanie:
−„Czy jest możliwość postawienia sygnalizacji świetlnych na skrzyżowaniu koło marketu Dino?'
Radny powiatowy Ireneusz Młynek zadał pytanie:
−„Co ze skrzyżowaniem koło Kościoła w obrębie kiosku?”
Radny Jan Mardas zapytał również o sygnalizację świetlną na przejściu dla pieszych w Golinie 
Wielkiej. Uważa, że jest to miejsce niebezpiecznie oraz często przechodzą tam dzieci. 
Radny Władysław Szalkowski zadał pytanie:
- „Czy autobus mógłby dojeżdżać do bloków położonych w Gościejewicach, ponieważ późnym 
wieczorem dzieci ze szkoły muszą chodzić pieszo?”  
Więcej pytań nie było.

Do pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym od dnia 09 listopada do 22 grudnia 2008 roku. 
Pytań nie było i informacja stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach:

Burmistrz poinformował zebranych, iż od daty ostatniej sesji Rady Miejskiej od dnia 10.11.2008 
roku wydał następujące zarządzenia:

1.ZARZĄDZENIE NR 134/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 05 listopada 2008 roku   w 
sprawie  powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia publicznego, w trybie „Zapytania o cenę” na dostawę obiadów dla dzieci         w 
szkołach: Bojanowo.

2.ZARZĄDZENIE NR 135/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 14 listopada 2008 roku  w 
sprawie przyjęcia projektu budżetu gminy na 2009 rok. 

3.ZARZĄDZENIE NR 136/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 17 listopada 2008 roku  w 
sprawie  ustalenia  opłaty  za  1  m² powierzchni  używanej  lokali  wchodzących  w  skład 
mieszkaniowego zasobu gminy Bojanowo zajmowanego bez tytułu prawnego. 
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4.ZARZĄDZENIE NR 137/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 17 listopada 2008 roku  w 
sprawie ustalenia stawek opłat za odbieranie odpadów komunalnych. 

5.ZARZĄDZENIE NR 138/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 24 listopada 2008 roku  w 
sprawie ustalenia wysokości czynszów za dzierżawę stawów.

6.ZARZĄDZENIE NR 139/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 27 listopada 2008 roku  w 
sprawie zmian budżetu gminy Bojanowa na rok 2008. 

7.ZARZĄDZENIE NR 140/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 28 listopada 2008 roku  w 
sprawie  planu  finansowego  zadań  zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej  oraz  innych 
zadań zleconych gminie ustawami na 2008 rok. 

8.ZARZĄDZENIE NR 141/08 BURMISTRZA BOJANOWA z dnia 08 grudnia 2008 roku    w 
sprawie  przygotowania  i  przeprowadzenia  powiatowego  treningu  systemu  wczesnego 
ostrzegania i systemu wykrywania i alarmowania na terenie gminy Bojanowo. 

Ponadto  pan  Burmistrz-  Józef  Zuter  poinformował  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym od 10.11.2008 do 22.12.2008r informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 1)ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli stawek 
wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej w Bojanowie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń 
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.             
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie ustalenia 
najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli stawek wynagrodzenia 
zasadniczego dla pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Bojanowie 
jednogłośnie „za” 14 radnych, (nieobecny radny Piotr Nadzieja). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 2)ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli stawek 
wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 
w Bojanowie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń  
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie ustalenia 
najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu do tabeli stawek wynagrodzenia 
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zasadniczego dla pracowników Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie jednogłośnie „za” 
14 radnych, (nieobecny radny Piotr Nadzieja). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na terenie m. Bojanowa.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na terenie m. Bojanowa jednogłośnie „za” 14 radnych, 
(nieobecny radny Piotr Nadzieja). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr 6 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 4) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczych Straży 
Pożarnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Radny Jan Mardas uważa, że powinien być inny podział pieniędzy oraz wzrost stawki dla osób, 
którzy narażają życie w akcjach a dla osób uczestniczących w zajęciach praktycznych.  
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczych Straży Pożarnych pozytywnie „za” 13 
radnych, (nieobecny radny Piotr Nadzieja, wstrzymał się od głosu radny Jan Mardas). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  5)  zmiany  uchwały  nr  XXV/187/2008  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  10 
listopada 2008 roku w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
nr XXV/187/2008 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 listopada 2008 roku w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych jednogłośnie „za” 14 radnych, 
(nieobecny radny Piotr Nadzieja). 
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Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr 8 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 6) zwolnień od podatku od nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
nr XXV/187/2008 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 listopada 2008 roku w sprawie zwolnień 
od podatku od nieruchomości pozytywnie „za” 13 radnych, (nieobecny radny Piotr Nadzieja, 
chwilowo nieobecna radna Halina Michalczak). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt  7)  zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  remontów-  konserwacja  i  modernizacja 
urządzeń oświetlenia drogowego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
nr XXV/187/2008 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 listopada 2008 roku w sprawie zwolnień 
od podatku od nieruchomości pozytywnie „za” 13 radnych, (nieobecny radny Piotr Nadzieja, 
chwilowo nieobecna radna Halina Michalczak). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu. 

Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 8) zmian w budżecie gminy na 2008 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń 
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
Pani Skarbnik- Mirosława Zamelska przedstawiła projekt uchwały zaznaczając, że wniesiono 
zmiany między paragrafami z dokształcania nauczycieli w przedszkolu w Trzeboszu z paragrafu 
4300 na 4410. 
Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały. 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2008 rok jednogłośnie „za” 14 radnych, (nieobecny radny Piotr Nadzieja). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr11 do niniejszego protokołu. 
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Do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie:
podpunkt 9) budżetu Gminy Bojanowo na 2009 rok:

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

                            budżetowej,
c) odczytanie opinii Komisji Rady,
d) wyrażenie stanowiska przez Burmistrza w sprawie opinii Regionalnej Izby  

                            Obrachunkowej i opinii Komisji Rady,
e) dyskusja nad wniesionymi propozycjami zmian, w tym autopoprawkami do 

                            projektu budżetu i ich przegłosowanie,
f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły uwag i zastrzeżeń 
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń do projektu 
uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak przedstawił projekt uchwały. 
Pani Skarbnik- Mirosława Zamelska przedstawiła opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej 
o projekcie uchwały budżetowej. Zaznaczyła jednocześnie, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Pan przewodniczący Jarosław Bartkowiak poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Pan przewodniczący Franciszek Wieremiejko poinformował, że  Komisja Oświaty pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Pan przewodniczący Zbigniew Jarmuż poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Skarbnik- Mirosława Zamelska poinformowała, że w załączniku Nr 7 „Wykaz wydatków 
majątkowych jednorocznych”, w zadaniu Nr 5 „Zakup sprzętu na place zabaw” rozdział 85184 
zastępuje się rozdziałem 85154. Pani Skarbnik jednocześnie poinformowała o drugiej 
autopoprawce, iż w załączniku Nr 11 „Plan przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej”- wydatki inwestycyjne § 6110 „wydatki inwestycyjne funduszy 
celowych” zastępuje się § 6270 „dotacje z funduszy celowych finansowanie lub dofinansowanie 
kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek niezaliczanych do sektora 
finansów publicznych”. 

Przewodniczący Stanisław Tomiczak zapytał zebranych czy są inne propozycje zmian lub 
autopoprawki do projektu budżetu. 
W związku z brakiem propozycji i zmian do projektu budżetu Przewodniczący zaproponował 
przejście do głosowania nad autopoprawką numer 1.
Radni głosowali za autopoprawką numer 1 jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Piotr 
Nadzieja).
Następnie radni głosowali za autopoprawką numer 2, którą również jednogłośnie zaopiniowali 14 
głosami „za” (nieobecny radny Piotr Nadzieja). 
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwalę w sprawie budżetu Gminy 
Bojanowo na 2009 rok jednogłośnie „za” 14 radnych, (nieobecny radny Piotr Nadzieja). 
Przewodniczący Stanisław Tomiczak stwierdził, że uchwała została podjęta i stanowi załącznik 
nr13 do niniejszego protokołu. 
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Do pkt 8. Odpowiedzi na zapytania radnych.

Burmistrz  pan  Józef  Zuter  udzielił  odpowiedzi  na  zadane  pytanie  przez  radnego  Jana  Kubisa. 
Poinformował radnego, że przygotujemy pismo w tej sprawie do PKP po zapoznaniu się ze sprawą 
związaną z rozkładem jazdy pociągów.  
Burmistrz udzielił odpowiedzi radnym na zadane pytania związane z bezpieczeństwem na drogach 
oraz  sygnalizacją  świetlną.  Poinformował,  że  złożył  pismo  do  Dyrektora  Oddziału  Generalnej 
Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  w Poznaniu  o  poprawę  bezpieczeństwa  na  drodze  na  5 
przebiegającej przez miasto Bojanowo. Zwracając się w tym piśmie o podjęcie działań mających na 
celu  ograniczenie  zagrożeń wynikających  z  nasilającego się  ruchu  pojazdów w obrębie  Rynku 
w Bojanowie i skrzyżowaniu w/w drogi powiatowej Góra- Poniec z drogą krajową na 5. Burmistrz 
poinformował, że zarówno na skrzyżowaniu w/w drogi powiatowej jak i na skrzyżowaniu na rynku 
(koło kościoła) doszło w ostatnim okresie czasu do kilku ciężkich wypadków drogowych w wyniku 
których jedna osoba zginęła,  natomiast  kilka osób odniosło obrażenia.  Burmistrz  poinformował 
jednocześnie, że w odpowiedzi na pismo w sprawie poprawienia bezpieczeństwa ruchu w obrębie 
Bojanowa  wzdłuż  drogi  krajowej  nr  5  Generalna  Dyrekcja  Dróg  Krajowych  i  Autostrad 
poinformowała, że znane są im zagrożenia w tych miejscach oraz dokładają wszelkich starań, aby 
jak  najszybciej  rozpocząć  budowę  obwodnicy Bojanowa.  Generalna  Dyrekcja  Dróg  Krajowych 
i Autostrad wyjaśniła w piśmie, że nie można wybudować sygnalizacji świetlnej na przejściu dla 
pieszych ze względu na sąsiedztwo rozległego skrzyżowania. Przedmiotem sygnalizacji musiałyby 
objąć  wszystkich uczestników ruchu drogowego,  na całym obszarze  rynku,  co spowodowałoby 
spadek przepustowości skutkujący ciągłym zakorkowaniem miasta. Pismo stanowi załącznik nr 14 
do niniejszego protokołu. 
Pan Burmistrz poinformował, że na skrzyżowaniu koło kościoła zostanie zmieniony ruch poprzez 
postawienie znaków zakazu zatrzymywania się i postoju, co ułatwi ruch oraz bezpieczeństwo. 
Pan Burmistrz udzielając odpowiedzi na zadane pytanie przez radnego Władysława Szalkowskiego 
poinformował, że zostanie złożony wniosek do PKS-u. 

Do pkt 9. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Jan Kubis zadał pytanie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu na terenie 
m. Bojanowa informując dlaczego podejmujemy ten projekt uchwały teraz skoro wejdzie w życie 
za około rok? 
Odpowiedzi na pytania udzielił pan Marek Dudziak informując radnego, że wyraża się zgodę teraz 
ponieważ w innym przypadku właściciel musiałby dokonać demontażu urządzeń (sieci 
telekomunikacyjnej) zamieszczonej na tym terenie. 
Radny powiatowy Ireneusz Młynek poinformował zebranych o turnieju piłki halowej 27 grudnia. 
Sołtys wsi Wydartowo II pani Bogumiła Kowalska podziękował w imieniu swoim jak i również 
mieszkańców wsi za postawienie przystanku autobusowego we wsi Wydartowo II.
Radna Halina Michalczak podziękował za wykonanie I etapu remontu świetlicy w Zaborowicach. 

Do pkt 10. Zakończenie.

Przewodniczący Stanisław Tomiczak złożył wszystkim życzenia świąteczne. z okazji zbliżających 
się Świąt Bożego Narodzenia.

Pan Burmistrz-  Józef  Zuter  również złożył  wszystkim życzenia z  okazji  zbliżających się Świąt 
Bożego Narodzenia.



-9-

W związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  sesję  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  zakończono 
o godzinie 15.45 

Na  koniec  obrad  wszyscy  uczestnicy  przełamali  się  symbolicznym  opłatkiem,  składając  sobie 
życzenia świąteczne. 

protokolant:
Piotr Woźniak 


